

國立臺灣大學醫學檢驗暨生物技術學系誠徵助理教授以上專任教師壹名

- 一、應徵資格必須符合以下條件:
 - (一)具醫學檢驗生物技術相關領域博士學位
 - (二)兩年以上博士後研究經歷或三年以上之教學經驗
 - (三)必須能勝任醫學檢驗及臨床病毒學相關課程(含實驗及實習)之教 學與研究
- 二、申請期限:即日起至2020年11月26日(週四)下午五時止(臺灣時間)。
- 三、起聘日期:2021年8月1日(本系可依徵求情況作調整)。

四、申請資料:

- (一)個人資料(含學、經歷)。
- (二)最高學歷及相關證照證書影本。
- (三)著作目錄及代表著作抽印本至多五篇。
- (四)未來教學及研究計畫。
- (五)至少三封推薦函(須含推薦人住址、傳真、電話)。
- 以上(一)~(四)項所有資料須以紙本一份於上述申請期限內送達收件 地址;另將電子檔於申請期限內郵寄至 yalancheng@ntu.edu.tw
- 五、推薦函請推薦人以 E-mail 方式寄達: 林亮音主任 (lilin@ntu.edu.tw) 及鄭雅蘭助教 (yalancheng@ntu.edu.tw)。
- 六、收件地址:100臺北市常德街1號,國立臺灣大學醫學檢驗暨生物技術 學系林亮音主任收。
- 七、聯絡電話:+886-2-2356-2799,鄭雅蘭助教

Faculty Positions Open: Assistant Professor, Associate Professor or Professor

The Department of Clinical Laboratory Sciences and Medical Biotechnology at National Taiwan University invites applications for faculty positions at the Assistant Professor or higher levels beginning on Aug. 1st, 2021. We accept applicants in Clinical Laboratory Sciences, and Clinical Virology related fields. A Ph.D. Degree and at least two-year experiences of postdoctoral research (or three-year teaching experiences) are required.

Requirement:

- 1. A curriculum vitae containing a summary of accomplishments
- 2. A copy of degree records, working experiences, and, if applicable, professional certifications
- 3. A publication list and reprints of at most five representative publications
- 4. Future research and teaching plans
- 5. At least three professional references

Deadline: 17:00 Nov.26, 2020 (Taiwan time)

Applicants are invited to submit the above documents (requirement 1-4) in hard copy to the address below. All documents should be received before 17:00 Nov.26, 2020. An electronic file for the above documents (requirement 1-4) should be mailed to Ms Cheng (yalancheng@ntu.edu.tw) before 17:00 Nov.26, 2020.

Department of Clinical Laboratory Sciences and Medical Biotechnology, College of Medicine, National Taiwan University No.1, Chang-Te Street, Taipei 100, Taiwan. The recommendation letters should be e-mailed directly from the professional references to Department Chair, Prof. Liang-In Lin (lilin@ntu.edu.tw) and Teaching Assistant Ya–Lan Cheng (yalancheng@ntu.edu.tw) before 17:00 Nov.26, 2020.

For further information, please contact Ya-Lan Cheng

Phone: +886-2-23562799

Email: yalancheng@ntu.edu.tw